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MVDr. Hrdlík: 
Ešte by som sa chcel opýtať, tuná už niekoľkokrát bolo spomínané, že čo s tým priemyselným 
parkom. Necháme to tak, vážení? Necháme do takého stavu dôjsť, ako boli tie parkoviska, 
ktoré išli, išli, ticho bolo, potom sa len  ututlávalo, ututlávalo a naraz bim, mesto zaplatilo 70 
mil. korún. A toto isté s priemyselným parkom je, šak niečo robme, zavolajme nejaký podnet 
na generálnu prokuratúru. Ja som není právnik, tu je plno ľudí, ktorí majú právnické 
vzdelanie, ktorí sa tomu venujú a necháme to tak? Šak povedzme rovno tým občanom, čo 
bolo. Urobilo sa, 150 mil. sa dalo na priemyselný park, to 150 mil. korún. Vybudoval sa 
priemyselný park, doniesla sa Blika, ktorá mala zaplatiť 1 mil. eur a nezaplatila, ani cent 
nezaplatila, sa s nimi súdime, nezaplatila nič, ale právnikom sme dali 630 tis. eur 
a priemyselný park sa s nami súdi o 8 mil. euro. To normálne toto? Šak to je, to je Trebišov 
zlatá baňa pre právnikov a pre všelijakých šikovných ľudí by som povedal.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade otázky Bliky tak, ako som už uviedol odpoveď na interpeláciu pri predchádzajúcich 
otázkach, snahou je obsadiť tento park,  kvôli tomu aj prebiehali rokovania a snaha z jedného 
z investorov napr. o odkúpenie časti areálu, ale táto snaha, alebo resp. tento zámer skončil na 
možnej cene, resp. na podmienkach tohto predaja pre investorov. Pre investorov, ktorí majú  
záujem sem prísť, je podstatné, aby dostali ponuku o štandardnej cene nájomného aká sa 
pohybuje tu, na východnom Slovensku. Čiže, ak sa bavíme a, resp. ak rozprávame s týmito 
investormi a po celkovom súčte nám cena nájomného predstavuje výšku niekde na úrovni 45-
50 €, tak v tomto prípade každý z prípadných investorov sa poďakuje za takúto ponuku, 
pretože v iných priemyselných parkoch, ktoré tu už boli spomenuté dnes, sa táto cena 
pohybuje niekde na polovici, prípadne nižšie.  
 
MVDr. Hrdlík: 
A ešte by som chcel pán primátor, dobre, ja viem, že to sme zdedili, i ja som bol pritom, pri 
schvaľovaní tej zmluvy o tom priemyselnom parku, ktorá má ja neviem 200 strán a má 16 
dodatkov, ale nebola spracovaná chybne nejak, neboli tí poslanci omylom zavedení zámerne 
do nejakého omylu? Šak to nie je normálne, 8 miliónov jedna firma, 630 tis., šak to je dojná 
krava ten priemyselný park. Nemáme z toho nič a treba, kto to podpísal, kto robil dodatky, jak 
to bolo spracované. Šak dneska Monika Flašíková, Beňová 130 mil. eur pýta od štátu, lebo 
spodná voda tam je. My sa tu nevieme brániť, my tu len furt konštatujeme, príde pán Vojčík, 
dobre, dobre, potom príde donesie faktúru na 8 tis. No a toto je deň, čo deň, týždeň, čo týždeň, 
mesiac, čo mesiac. Ale kto to spravil prvotne, toto treba, ja hovorím, ja neobviňujem nikoho 
ani teraz, ale kto to urobil tu zmluvu. Kto to spravil, kto to predniesol tým poslancom, jakým 
spôsobom, kto to obhajoval? To bolo 10 rokov dozadu, ale nejak nájdime niečo, šak zato je 
generálna prokuratúra, zato tu je NAKA, všelijaké možné tieto, či sa skutok stal, či sa nestal, 
či čo sa stalo? Zas zaplatíme niekoľko, šak mesto sa dostane do nútenej správy. 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 


